

Västra Scoutdistriktets styrelse
§ 1-11

Anna Christensen, Evelina Sundberg, Malin Eriksson och Andreas Dahlin deltog i mötet som var i Utby scoutlokal.	Närvarande
Ordföranden Anna öppnade mötet.	§1 Mötet öppnas
Styrelsen beslöt att ◇ godkänna föreslagen dagordning.	§2 Dagordning
Rapporter Julbord 18/12 39 ledare från distriktet deltog på julbordet vid Aspenäs Herrgård i Lerum. Distriktsråd 8/1 21 deltagare på distriktsrådet. Distriktets roll i förbundet diskuterades och vilka arrangemang som ska planeras under året. Samtal med FS 18/1 Förbundsstyrelsen kallade till digitalt samtal i NSF angående en gemensam nykterhetsorganisation. Fortsatta samtal kommer bli planerade i förbundet tillsammans med de andra organisationerna.	§3 Rapporter
Utskick medlemmar Styrelsen har diskuterat om bästa sättet att nå ut med information till distriktets medlemmar. Viss info kan gå ut till alla berörda medlemmar, men info om anmälan till större arrangemang behöver gå genom varje kår. Styrelsen testar detta upplägg tillsvidare. Styrelsen beslöt att ◇ Anmälan till större arrangemang skickas till kårernas kontaktpersoner och eventuellt styrelser. ◇ Info som ska ut till fler och anmälan till digitala arrangemang, tex rådslag skickas till medlemmar över 16 år. ◇ I distriktets Facebook-grupp skrivs kort info och kommande arrangemang.	§4 Utskick medlemmar
Ekonomi Eftersom Carl inte kunde närvara fick vi en kort uppdatering via mejl. Den ekonomiska redovisningen inför årsmötet pågår. Distriktet kommer få 300 000 kr i regionbidrag.	§5 Ekonomi

Västra Scoutdistriktets styrelse
§ 1-11

<p>Kommande arrangemang</p> <p>Skidresa 3-5/3 Planeringen är igång och inbjudan kommer skickas ut snart.</p> <p>Distriktsårsmöte 18/3 FS är tillfrågade att delta för diskussion om en gemensam nykterhetsorganisation.</p> <p>Har de inte möjlighet så kan vi be om diskussionspunkter och input från FS för att kunna diskutera på egen hand.</p> <p>Norporee Gunnel har frågat om tillgänglighet på en lägerplats. Metsakodu i Sandhem är preliminärbokad 2-4 juni.</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">◇ Anna kontakter Gunnel om hon har hittat/vill ha en medarrangör.◇ Anna är kontaktperson mot Norporeen fram till Distriktsårsmötet.	<p>§6 Kommande arrangemang</p>
<p>Distriktsårsmöte</p> <p>Kallelsen för Distriktsårsmöte ska skickas ut 2 månader innan, denna tid gick ut för tre dagar sen. Det kan beslutas på årsmötet att vi är beslutsmässiga ändå.</p> <p>Andra viktiga datum:</p> <p>Motioner 6 veckor innan: 4 feb Ombud 3 veckor innan: 25 feb Handlingar 2 veckor innan: 5 mars</p> <p>Styrelsen har börjat sammanställa handlingar inför mötet.</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">◇ Malin skickar ut kallelse till Distriktsårsmötet samt info om motioner, handlingar och anmälan	<p>§7 Distriktsårsmöte</p>
<p>Kårkontakt</p> <p>Ingen uppdatering från kårerna sen förra mötet.</p>	<p>§8 Kårkontakt</p>
<p>Övriga frågor</p> <p>Det finns några profilplagg kvar. För att de inte ska bli kvar reduceras priset med förhoppning att någon vill köpa dessa.</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">◇ Sänka priset med 50 % för de profilplagg som finns kvar	<p>§9 Övriga frågor</p>

Västra Scoutdistriktets styrelse
§ 1-11

Nästa möte Nästa möte planeras till lördagen den 14 februari kl 20:15, digitalt.	§10 Nästa möte
Ordföranden Anna tackade för dagen och avslutade mötet.	§11 Mötet avslutas

Västra Frölunda 2023-01-21

Gråbo 2023-01-25

Sekreterare

Malin Eriksson

Malin Eriksson

Justerare

Anna Christensen

Anna Christensen